
GK 600.2.2015 Milicz, dnia 26 czerwca 2015r. 

Janusz Juchnowicz 

Radny Rady Miejskiej 

Odpowiadaj^c na interpelacj^ radnego Rady Miejskiej w Miliczu - Pana Janusza 
Juchnowicza w pismie RM.0003.4.2015 z dnia 11 czerwca 201 Sr., w sprawie podpisania 
umowy na kompleksowe ukwiecenie miasta z firm^ Terra z Gubina, przedstawiam stosowne 
wyjasnienia. 

Przedmiotem zamowienia byla usluga kompleksowego ukwiecenia miasta, w sklad 
ktorego wchodzilo: 

-dostawa kwietnikow 

-usluga ukwiecenia kwietnikow 

-usluga montazu kwietnikow wisz^cych 

-transport na Rynek i umieszczenie we wskazanych miejscach. 

W zwi^zku z powyzszym umowa miala bye realizowana z wydatkow biezacych w dziale 700 
rozdziale 70005 §4300 - zakup uslug pozostalych. Sporz^dzony w dniu 3 marca 2015r. wniosek 
0 udzielenie zamowienia wskazywal, iz b^dzie to zamowienie realizowane z tychze wydatkow. 

Zawarta w dniu 12 marca 2015r. umowa ( w zal^czeniu) na kompleksow^ usluga 
ukwiecenia miasta miala fmansowe pokrycie w budzecie z gminy w dziale 700, rozdziale 
70005, §4300, gdzie limit wydatkow wynosil 309 233,00 zl. 

W dniu 20 marca br. otrzymalismy pismo z Urz^du Marszalkowskiego o przyznaniu 
dodatkowych srodkow gminie na inwestycje w wysokosci ponad 2 mln zlotych. W zwi^zku z 
tym usluga kompleksowego ukwiecenia miasta zostala sfmansowana z tych srodkow. 

W zalqczeniu: 

-kopia umowy 

Do wiadomosci: 

[alina Smolihska - Przewodnicz^ca Rady Miejskiej 

-a/a. 


